
2016D35487 VERSLAG HOUDENDE EEN LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Infrastructuur en Milieu heeft een aantal vragen 
voorgelegd aan de Minister en de Staatssecretaris van Infrastructuur en 
Milieu over de Begroting Infrastructuurfonds 2017 (Kamerstuk 
34 550 A). 

De voorzitter van de commissie,
Van Dekken 

De griffier van de commissie,
Tijdink 
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Nr. Vraag 

1 Kunt u voor MIRT-projecten die de afgelopen vijf jaar afgerond of 
begonnen zijn aangeven wat de financiële bijdragen van Rijk, 
provincie(s) en gemeente(n) waren en hoe deze zich tot elkaar 
verhielden? 

2 Kunt u per beleidsartikel aangeven wat de vrije budgettaire ruimte 
is? 

3 Kunt u een inschatting geven van de eenmalige invoeringskosten 
van de verschillende varianten van kilometerheffing voor de 
automobilist (bijvoorbeeld congestie-, spits- of vlakke heffing)? 

4 Kunt u, indachtig de relatieve verschillen tussen modaliteiten, 
aangeven in hoeveel procent van de gevallen de reis met de auto 
sneller is dan met het openbaar vervoer (OV)? 

5 Wat zou het naar schatting qua capaciteit en financiën vergen om 
de helft van alle autogebruikers gebruik te laten maken van het 
OV? 

6 Kunt u op basis van gegevens van de Nederlandse Spoorwegen 
(NS) en het Nationaal Openbaar Vervoerberaad (NOVB) aangeven 
hoeveel treinreizigers er in totaal in 2015 waren? 

7 Hoeveel personenauto’s worden er jaarlijks geëxporteerd? Welk 
deel hiervan is, in percentages, volledig elektrisch en/of hybride? 
Naar welke landen worden deze auto’s geëxporteerd? 

8 Hoeveel procent van de particuliere autobezitters rijdt jaarlijks 
minder dan 16.000 km? 

9 Kunt u een inschatting geven van de structurele kosten van de 
verschillende varianten van kilometerheffing voor de automobilist 
(bijvoorbeeld congestie-, spits- of vlakke heffing)? 

10 Kunt u aangeven wat de beoogde opbrengsten zijn van het 
Eurovignet in 2017? En kunt u aangeven welke varianten worden 
onderzocht om het Eurovignet aan te passen? 

11 Kunt u een overzicht geven van de kosten die in Noorwegen zijn 
gemaakt om electrisch rijden te stimuleren? 

12 Kunt u een overzicht geven van de kosten om een dekkend netwerk 
van waterstofstations in Nederland te krijgen? En wat daarvoor 
nodig is qua randvoorwaarden? 

13 Wat zijn de verwachtingen tot 2028 als het gaat om filedruk? 
14 Wanneer zijn de resultaten bekend van de nieuwe Nationale Markt- 

en Capaciteitsanalyses (NMCA-analyses)? Welke invloed zullen 
deze hebben op de keuzes binnen het Infrastructuurfonds? 

15 Welke afspraken zijn er met de bergingsbedrijven om zo snel 
mogelijk de wegen veilig vrij te maken? 

16 Hoe verhouden de normen uit de motie-Van Helvert/Veldhoven 
(Kamerstuk 34 475 XII, nr. 12) zich tot de normen die voor de 
gehele rijksbegroting gelden? 

17 Wat is de stand van zaken van de doelstelling uit de Structuurvisie 
Infrastructuur en Ruimte (SVIR-doelstelling) om binnen de 
Randstad tot 2x4 rijstroken te komen? 

18 Wat is de stand van zaken van de SVIR-doelstelling om buiten de 
Randstad tot 2x3 rijstroken te komen? 

19 Waarom is gekozen voor het reeds benutten van 1,4 miljard euro 
van de vrijkomende 3,3 miljard euro? Waarom is de benutting van 
het gehele vrijkomende bedrag niet aan het volgende kabinet 
overgelaten? Waarom is de vaste verdeelsleutel gebruikt en is niet 
gekeken naar urgentie en noodzaak? 

20 Wat zijn de criteria voor overprogrammering? Wanneer is het 
budget van overprogrammering te groot geworden en waar is dat 
criterium voor bedoeld? 
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21 Wat wordt bedoeld met «de vaste verdeelsleutel van dit kabinet is 
hierop aangepast waardoor 53,5% van de ruimte ten gunste komt 
van Wegen, 39,5% van Spoor en 7% van Vaarwegen»? Is de 
verhouding tussen de modaliteiten veranderd? Zo ja, hoe? 

22 Hoe verhoudt het borgen van flexibiliteit binnen de fondsen zich 
tot de werkwijze waarbij gelden voor infrastructuur meer adaptief 
worden toebedeeld? 

23 Kunt u aangeven hoe de ruilvoetontwikkeling de afgelopen jaren 
(vanaf 2012) is geweest? En of dit in totaliteit (voor wat betreft de 
periode van het kabinet-Rutte II) tot positieve of negatieve 
bijstelling heeft geleid? 

24 Hoe komt u tot een investeringsruimte van 3,3 miljard euro die met 
de verlenging van het Infrastructuurfonds tot en met 2030 
ontstaat? Hoe is dit berekend? Welke ruimte is er in dat verband 
voor nieuwe investeringen per modaliteit? 

25 Op basis waarvan is besloten dat van de investeringsruimte die 
met de verlenging van het fonds ontstaat deze periode maximaal 
1,4 miljard euro mag worden besteed? 

26 Hoe groot is het percentage aan overprogrammering en hoeveel is 
dat in absolute bedragen? 

27 Kunt u van de genoemde getemporiseerde projecten per project 
aangeven wat de kosten zijn die bij temporisering spelen? 

28 Is de openstelling van de A4-passage nu wel of niet vertraagd? Wat 
betekent dit voor de filedruk op de A4? 

29 Wat betekent het uitstel van de oplevering van de corridor van het 
project Openbaar Vervoer Schiphol-Amsterdam-Almere-Lelystad 
(OV-SAAL)? Met hoeveel jaar is die uitgesteld? 

30 Kunt u inzichtelijk maken en schematisch aangeven welke 
kasschuiven zijn toegepast, welke bedragen daarbij betrokken zijn 
en welke jaarschijven? 

31 Waarom wordt de kasschuif van 250 miljoen euro gefaciliteerd? 
32 Wat gebeurt er met het bedrag van 115 miljoen euro dat ProRail in 

2016 niet besteed heeft? Hoe verhoudt het terugstorten zich tot de 
tekorten op beheer en onderhoud? Klopt het dat een bedrag van 
38,7 miljoen euro nu verschuift van beheer en onderhoud Spoor 
naar vrije investeringsruimte Spoor? 

33 Hoe verhoudt het terugstorten van 115 miljoen euro door ProRail 
zich tot de discussie over onvoldoende budget voor beheer en 
onderhoud door ProRail? 

34 Welke afspraken zijn er over de egalisatiereserve van ProRail? Is de 
toevoeging van 38,7 miljoen euro niet juridisch verplicht? 

35 Welke resultaatverplichtingen zijn er afgesproken voor het 
programma Eenvoudig Beter? Kunnen de uitgaven worden 
getemporiseerd? Zo nee, waarom niet? 

36 Voor welke spoorambities is het onder Ad. 18 genoemde geld 
ingezet en zijn deze ambities inmiddels gerealiseerd? 

37 Kunt u de verwachtingen die u heeft van het programma Beter 
Benutten Vervolg kwantificeren? 

38 Hoe verhouden de toegenomen rijbaanlengtes zich met de door 
het kabinet gepresenteerde Asfaltmeter? 

39 In hoeverre is er reeds inzicht in de vervangingsbehoefte (na 2028) 
als gevolg van het feit dat met name in de jaren 1960 veel 
infrastructuur is aangelegd? Kan dit – al dan niet indicatief – 
worden opgenomen in de betreffende begrotingsbijlage? 

40 In hoeverre zijn de middelen binnen Meer Veilig-3 juridisch 
verplicht? 

41 Op welke kansrijke verbetermogelijkheden wordt gedoeld? En 
welke financiële middelen worden hiervoor gereserveerd? 
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42 Is er bij de Blankenburgverbinding sprake van een tegenvaller van 
60 miljoen euro? Zo ja, kunt u de oorzaak hiervan toelichten? 

43 Wat zijn de concrete resultaten van het Meerjarenprogramma 
Ontsnippering (MJPO) tot op heden? Hoeveel dieren maken 
gebruik van de aangelegde ecoducten, aquaducten, uittreedplaat-
sen? Kunt u een overzicht ten opzichte van de totale populatie 
geven? 

44 Wat zijn de resultaten van het programma Beter Benutten? Kunt u 
inzicht in de structurele effecten en kosten van de maatregelen 
verschaffen? 

45 Waarom wordt er een eenmalige impuls aan Caribisch Nederland 
gegeven? Welke resultaatverplichtingen zijn er afgesproken? 

46 Kunt u een toelichting op de ramingsbijstelling Infrastructuurfonds 
geven? 

47 Wat moet er gerealiseerd worden met de bijdrage aan het 
programma Eenvoudig Beter? 

48 Wat moet er gerealiseerd worden met de bijdrage aan de 
Topsector Logistiek? 

49 Kan aangegeven worden wat de budgettaire gevolgen zijn van het 
onderbrengen van ProRail bij het Ministerie van Infrastructuur en 
Milieu? Kan daarbij ook aangegeven worden wat bij een agent-
schap dan wel een zelfstandig bestuursorgaan (ZBO) de financiële 
gevolgen zijn? Kunnen daarbij ook de frictiekosten in beeld 
gebracht worden? 

50 Hoeveel stations blijven er nu over die niet met de rolstoel 
toegankelijk zijn en hoe is de samenwerking met andere vervoer-
ders in dat verband? 

51 Wanneer wordt duidelijk of ProRail de lening in 2017 kan aflossen? 
Kan de herfinanciering van 135 miljoen euro worden toegelicht? 

52 Hoe kan in algemene zin de toename van de programmaruimte bij 
het artikel over Spoorwegen verklaard worden? Wordt er niet actief 
genoeg opgetreden in de programma’s of is hier sprake van 
overprogrammeren? 

53 Wat zijn in de periode tussen 2015 en 2025 de totale ontvangsten 
uit de concessie? 

54 Hoe kan in algemene zin de toename van programmaruimte bij het 
artikel over het Hoofdvaarwegennet verklaard worden? Wordt er 
niet actief genoeg opgetreden in de programma’s of is hier sprake 
van overprogrammeren? 

55 Wat verklaart de investeringsruimte in 2027 van meer dan 
57 miljoen euro? 

56 Welk deel van het budget voor ERTMS is tot en met 2028 juridisch 
verplicht? 

57 Wat zou u ervan vinden als de Kamer besluit het Groot Project 
Hogesnelheidslijn-Zuid te beëindigen? 

58 Wat zou u ervan vinden als de Kamer besluit het Groot Project 
Mainportontwikkeling Rotterdam te beëindigen? 

59 Waarom zijn de bijdragen van provincie en Stadsregio uitsluitend 
bestemd voor de Openbaar Vervoer Terminal (OVT) en ruimtelijke 
inrichting? Waarom geldt dat niet de stad Amsterdam? 

60 Waaruit bestaan precies de ontvangsten die voortkomen uit de 
Hoofdrailnet (HRN)- en Hogesnelheidslijn (HSL)-concessie? 

61 Hoe wordt momenteel bij andere projecten dan de Spoorzone Delft 
omgegaan met het risico van het harder stijgen van prijzen in de 
markt ten opzichte van gebruikelijke prijsindexatie (Prijs bruto 
overheidsinvesteringen (IBOI)) die u jaarlijks ontvangt en verstrekt 
aan ProRail? 

62 Wanneer wordt de Kamer geïnformeerd over de resultaten van het 
onderzoek naar het betonrot op de HSL? 
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63 In hoeverre zijn alle beheer en onderhouds- en vervangingsopga-
ven voor wegen en spoor tot 2020 en tot 2028 verwerkt? 

64 Wat is de reden dat er in deze begroting voor is gekozen om de 
tekorten op het Hoofdspoorwegnet niet op te lossen? 

65 Hoeveel procent van de vertragingen op het Hoofdspoorwegnet 
zijn vanaf begin 2016 veroorzaakt door problemen met de 
infrastructuur? 

66 Is het Programma Hoogfrequent Spoor (PHS) volledig uit te voeren 
wanneer het European Rail Traffic Management System (ERTMS) 
nog niet is uitgerold op deze trajecten? 

67 Is er zicht op de consequenties van het dimmen van licht op de 
verkeersveiligheid? Wat is de financiële omvang van deze 
besparingsmaatregel? Is inmiddels onderzocht of met LED-
verlichting alsnog ook de besparingsdoelstellingen kunnen worden 
gehaald?
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